
Overveen, 28 juni 2019

Aan alle raadsleden van de gemeente Bloemendaal,

Wíj vragen graag uw aandacht voor het volgende.

Veel direct omwonenden en gebruikers van het openbaar speelveld tussen de Vrijburglaan en de

Wíllem de Zwijgerlaan zijn zeer bezorgd over het besluit van de gemeente Bloemendaal om aan een

commerciële (evenementen)organisatie een vergunning te verlenen voor een tijdelijke camping (16

t/m 2Ljulí) op dit betreffende veld, midden in een woonwíjk.

Wij hebben in een persoonlíjk gesprek met burgemeester Roest en in een gesprek met
verantwoordelijk wethouder Heijink onze bezwaren naar voren gebracht. Deze gesprekken hebben
vooralsnog niet tot het voor ons gewenste resultaat geleid. Tot nu toe ís door de gemeente alleen
getoetst aan de regelgeving. De belangen van de omwonenden zijn volgens de verantwoordelijke
ambtenaren níet in de toetsing of in de besluitvormíng meegenomen.

De omwonenden, verenigd in "pressiegroep Julianaveld", zijn van mening dat dít veld geen

kampeerfunctíe heeft bínnen het bestemmíngsplan. Deze openbare ruimte grenst níet alleen direct
aan woonhuizen, maar ook aan twee basisscholen, een peuterspeelzaal en een naschoolse opvang
(BSO). Daarnaast wordt het intensíef gebruíkt door kinderen uit onze buurt en sportende
vriendengroepen. Naar onze meníng is het Julianaveld daarmee niet geschikt als kampeerplaats.

Zeker níet voor het verwachte aantal kampeerders en voor de duur ervan (1 week lang, 40 tenten,
circa 100 kampeerders). Niet alleen ontbreken alle noodzakelijke faciliteiten, ook verwachten wij
overlast en verstoríng van de openbare orde. Daarnaast zijn wij bijzonder bezorgd over de
precedentwerking die hiervan uit zal gaan.

Het commerciële evenement wordt gehouden in de Tetterode hal. Hier is voldoende ruimte om alle

deelnemers, inclusíef begeleíding, te laten overnachten in de tenten. Ook ín de sporthal zelf ,waar
sanítaire voorzieningen aanwezíg zíjn, is ruim voldoende slaapgelegenheid. Deze accommodatie
wordt immers vaker door grote groepen gebruikt om te overnachten, bijv. door lnholland tijdens de
introductieweek. Ook zijn er meer dan voldoende campings in de buurt met alle facíliteiten (bijv.

natuurcampingZeewegTT, Lakens, Bloemendaal, Vogelenzang, lJmuiden, Zandvoort).

De gerefereerde gesprekken hebben ons geen antwoord gegeven op de vraag waarom de gemeente

het belang van een commerciële organísatie prefereert boven het belang van de direct
omwonenden en vaste gebruikers van dit veld, dat voor hen 'om niet'ter beschikking wordt gesteld.

Verder is er grote onduidelijkheid over hoe de gemeente het aspect van openbare orde en veiligheíd

heeft meegenomen ín de overweging tot het toekennen van een vergunning. En de eís van de
gemeente dat het na 23.00 uur stil is lijkt ons niet haalbaar. Een grote groep mensen's avonds/'s
nachts zorgt hoe dan ook voor (geluids)overlast.

Artikel 32.2.c Algemene Gebruiksregels waar de gemeente aan refereert is hierop naar onze mening
nietvan toepassing. Erwordt in dit artikel gesproken overgronden en niet overspeelveld zoals

beschreven in het bestemmingsplan.

Navraag in de ons omringende gemeenten (Haarlem, lJmuiden en Zandvoort) heeft ons geleerd dat
geen van deze gemeenten ooit een vergelijkbare tijdelijke camping heeft gefaciliteerd, mede omdat
de bestemmingsplannen van deze gemeenten dit niet toestaan.



Na bestudering van de ontheffing blijven er veel vragen:

Hoe groot zijn de tenten? Hoeveel mensen komen er maximaal? Wíe zorgt voor de sanitaire
voorzieningen? Hoeveel toiletten komen er? Waar staan die? Hoe vaak worden die
verschoond bij warm weer? Wat gebeurt er met het afualwater? Wat zijn de vereisten qua
afval? Komt er een inspectie door de lokale GGD Kennemerland i.v.m. de technische hygiëne
en de leefomgeving?

Hoe is de beveiliging/handhaving georganiseerd? Wat kan de Politie Overveen Basisteam
Duinrand doen om het terrein overdag en 's avonds veílig te houden voor spelende kinderen
en andere reguliere gebruikers van het veld? Wie zíet erop toe dat kinderen niet de tenten
bínnengaan?

Hoe gaat de gemeente om met de wettelijke regelingen t.a.v. de minimale afstand tussen
een grote groep tenten c.g. een wildkampeerplek/pop-up camping met bíjbehorende
toiletten en de omringende behuizing binnen de bebouwde kom? Wat zijn de
brandveíligheidseisen, waarom heeft de gemeente nog geen overleg gevoerd met de
brandweer?

Zijn er regels en richtlíjnen t.a.v. het maximaal aantal toelaatbare wildkampeerders binnen
de bebouwde kom? Wíe zorgt ervoor dat het grasveld na een week kamperen weer wordt
hersteld en wie draait op voor deze kosten?

We waarderen het dat de gemeente in gesprek wíl met ons als belangengroep. De omwonenden zijn
verenigd ín de pressíegroep Julianaveld Overveen, waarin wij onze zorgen en bezwaren met elkaar
hebben gedeeld. We hopen samen met de gemeente tot een passende oplossing voor iedereen te
komen.

Wij zien uit naar een spoedige reactie

Met vriendelijke groet, namens de omwonenden


